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Vergadering woensdag  22 maart 2023 om 19.30 in de Kruisdam 

 
1. Opening en Welkom: 

Aanwezig: Kas Horstman, Marjolein van Houten, René Rovers en Rob de Graeve 
 

2. Aanvullingen op de reguliere agenda: diverse mailtjes die worden beantwoord, behandeld 

door het bestuur, dan wel voor kennisgeving worden aangenomen. 
 

3. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent Activiteiten en Evenementen  

(Marjolein van Houten-v.d. Veen): diverse onderwerpen worden besproken 
 

4. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent wijkbeheer,  (René Rovers)  
diverse onderwerpen worden besproken 

 

5. Verslag van de bestuursvergadering van 8 maart 2023: goedgekeurd, Kas zorgt voor verdere 
verzending 
 

6. Vervolg op de Transitie Kruisdam: stand van zaken hieromtrent;  
De huidige stand van zaken wordt toegelicht. Er is geen projectleider te vinden via de LSA en 

de KNHM. Besloten wordt een werkgroep in te stellen die zich gaat bezighouden met de 
inrichting ed. van de aan te passen ruimtes. Er wordt 1 lid van deze werkgroep toegevoegd 
aan de functioneel beheerder om assistentie te verlenen bij de transformatie. Ook wordt 

gekeken of de inzet van een interieurspecialist(e) haalbaar is. In de eerste week van april 
moet dit zijn beslag gaan krijgen. 

 
7. Punten die voortkomen uit vorige vergaderingen en zijn overgeheveld naar vandaag:  

- Monitor achter de bar plaatsen: 

De bedoeling was gebruik te maken van de monitor in de hal. Nu blijkt dat geen optie te 
zijn omdat het geen eigendom is van de Stichting maar van Hilverzon 

- Verbetering WIFI-verbinding van huurder INOVUM: 

Contact met de eigenaar van het pand leert dat die geen heil ziet in aanpassingen en ook 
de kosten niet voor zijn rekening wil nemen. Er zal nu overleg worden gepleegd met 

Inovum zelf om te komen tot een oplossing.  
- Financieel jaarverslag 2022 ; nadere ontwikkelingen n.a.v. Kascontrole: 

De kascontrolecommissie is akkoord met de cijfertjes2022. Hulde aan onze 

administratrice! 
- Accountantsverklaring 2022 WZO; stand van zaken: 

Er is waarschijnlijk een kandidaat gevonden die de verklaring af kan geven. Er wordt 

nader overleg gepleegd of dit voor 1.5.2023 kan plaatsvinden. 
- Advies van de advies commissie omtrent een bijdrage in de kosten door de gebruikers 

van de Kruisdam: 
Er is wel een verslag binnen gekomen maar geen advies. Aan de voorzitter van de 
adviescommissie is om uitleg gevraagd. 

- Voorstel aan bestuur omtrent Horecaproject:  
Dit item wordt doorgeschoven naar de volgende vergadering  

- Rapport Hilverzon (wanneer gaan we actie ondernemen en door wie? 

Inmiddels is gebleken dat de gemeente een initiatief heeft ontplooid om zich hiermee 
bezig te gaan houden door het aanstellen van een werkgroep energiebeheer.  

- Bijpraten n.a.v. het overleg met de wijk wethouder op 16.3.2023:  
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Hierover is geen nadere mededeling te doen anders dan dat het een constructief gesprek 
is geweest. 

- Verhoging van de huur Inovum per 1.5.2023:  
Inovum is in kennis gesteld van de verhoging. 

- Advies AED-groep over het vervolgtraject Fuego:  
De uitkomst van de ingebrekestelling door advocatenkantoor Hamer is teleurstellend. Er 
wordt nu nader gekeken of en zo ja, welke vervolgstappen er kunnen worden genomen. 

- Er is namens de stichting een aanvraag gedaan bij ZonMW: 
Het betreft het verkrijgen van subsidie om een Alzheimer café te gaan organiseren. 

- Er is een plan van aanpak ingediend om taarten te bakken en te gaan verkopen: 

Het bestuur heeft advies gevraagd aan de coördinator activiteiten en evenementen 
- bijdrage van de SHM aan Versa voor de organisatie van een buitenspeeldag voor 

kinderen:  
het bestuur heeft advies gevraagd aan de coördinator activiteiten en evenementen 

- Nieuwsbrief omgevingsvisie;  

deze wordt voor kennisgeving aangenomen.  
- Inzicht in de digitale agendering door wijkbewoners en anderen loopt nog niet soepel: 

De coördinator IenC. zal samen met de technisch beheerder zoeken naar een oplossing. 
- organiseren van een Suikerfeest in de Kruisdam:  

het bestuur staat hier positief tegenover. Nadere informatie wordt gevraagd aan de 

opbouwwerker van Versa, de wijkregisseur en de coördinator Activiteiten en 
evenementen.  

- enquête in het wijkblad naar de wensen en behoeften van wijkbewoners aan activiteiten 

en evenementen: 
De coördinator Informatievoorziening en de coördinator activiteiten en evenementen 

worden naar aanleiding van dit voorstel van de opbouwwerker Versa hierbij betrokken. 
- Aanschaf tool via Techsoup:  

Het bestuur besluit tot aankoop van deze tool. De verdere afhandeling ligt bij de 

coördinator Informatievoorziening. 
- Aanvullen van het winkeltje in het winkelcentrum: 

Hierover vindt actief overleg plaats tussen de coördinator AenE en betrokken 

wijkbewoners.   
  

8. Rondvraag 

9. Volgende vergadering: woensdag  5 april 2023 om 19.30 in de Kruisdam    

10. sluiting! 

 

Aan alle geïnteresseerde wijkbewoners;  

Het staat iedereen vrij om nadere informatie te vragen aan het bestuur indien 
de notulen (te) onduidelijk zijn. 

Vragen kunnen worden gericht via mailadres;  bestuur@hilversumsemeent.nl 


